2025 Summer Semester: Seminar (I) 專題討論 (一)

地點: 綜合二館 505

Week	Date	Speaker	Chair	Speaker	Chair
1	9/10	Course details			
2	9/17	Invite speaker (Prof. Murugan) Chitosan as Smart Materials for Various Biomedical Applications			
	9/24	程宛華	Murugan,	Murugan,	程宛華
3	9/24		Vasanthakumaran	Vasanthakumaran	
	10/1	Milena Vijayan Matilda	Umar Mukthar	Umar Mukthar Fazludeen	Milena Vijayan Matilda
4	10/1		Fazludeen		
5	10/8	Invite speaker 長庚大學徐錦源教授(Prof. Chin-Yuan Hsu) (Longevity mechanism of long-lived female honey bees)			
6	10/15	江沛安	張景涵	張景涵	江沛安
7	10/22	趙昱傑	李賢恩	李賢恩	趙昱傑
8	10/29	Middle examination			
9	11/5	Triparna Chatterjee	Priyadharshini	Priyadharshini	Triparna Chatterjee
10	11/12	Invite speaker 長庚大學徐錦源教授(Prof. Chin-Yuan Hsu) (Homing navigation without the cues of the sun in honey bees)			
11	11/19	Invite speaker 高醫大譚漢詩教授 (Prof. Hans-Uwe Dahms) Integrated Ocean Monitoring in a Future Ocean			
12	11/26	Taiwan- France International Symposium on Marine biodiversity and ecophysiology in the face of global change			
13	12/3	Invite speaker 中山大學施宜佳老師(Dr. Yi-Jia Shih) (Revealing Population Structure of Tachypleus tridentatus in the Taiwan Strait)			
14	12/10	Ria Ramadhani Dafitri	Arkady A. Tahil	Arkady A. Tahil	Ria Ramadhani Dafitri
15	12/17	Semester ending remark			
16	12/24	Final examination			

2025 Summer Semester: Seminar (I) 專題討論 (一)

地點: 綜合二館 505

課程須知:

- 1. 課堂中請勿使用有網路功能之 3C 產品(如電腦、平板、手機…等)。未尊重課堂規範者,當次課堂時間將暫時保管其設備<u>並扣</u> 減學期總成績 5 分/次。
- 2. 早上10:20 開始上課,遲到5分鐘開始扣分,每五分鐘扣0.5分。缺席或非請假不到次數愈多,扣分愈多。
- 3. 第一次上課(9/10)將說明課程注意事項,每次請假皆須經指導老師簽名認可。
- 4. 演講內容的 Powerpoint 檔及演講題目皆需以英文書寫,英文文法及內容,需事先請指導老師修改。
- 5. <mark>每人演講時間為 30 分鐘±10 分,</mark>學生每人發問至少一題。
- 6. 演講者將英文講題和<mark>主要參考文獻 (pdf 原始檔即可)</mark>及摘要於一週前 e-mail 至黃將修老師 (jshwang@mail.ntou.edu.tw & letmego@mail.ntou.edu.tw),以便發佈演講公告。
- 7. 演講者若因故需調整報告時段,請自行與他人協調、調整時段後,再與黃將修老師(jshwang@mail.ntou.edu.tw & letmego@mail.ntou.edu.tw) 聯絡。
- 8. 若演講者無法當場回應提問者的問題,請演講者在一週內將該問題及回覆, e-mail 至黃將修老師(jshwang@mail.ntou.edu.tw & letmego@mail.ntou.edu.tw)以及發問問題的學生。
- 9. 「專題討論評量方式:專題報告 70%,課堂表現 30%,缺課 6 次視為不及格」。

2025 Summer Semester: Seminar (I) 專題討論 (一)

地點: 綜合二館 505

Course details:

- 1. The use of any electronic devices, i.e. notebook computers, iPad, and smart phones, are prohibited during class. If this situation does arise, the device will be confiscated and returned only after class. A 5-mark deduction will be given to the student.
- 2. Presentation starts at <u>10:20 am</u>. Marks will be deducted from the late-comers from the 6th minute onwards after the schuduled class time (0.5 marks for every 5 minutes). More marks will be deducted for more unapproved absence.
- 3. All students are required to attend the first class (9/10) for course details. (Leave for absent) Afterwards, written approval is required from the student's supervisor if he(she), for any reasons, cannot make the class.
- 4. Title and content of the presentation should be written in English. It is advisable that the content and English of the presentation are discussed with his/her supervisor.
- 5. Presentation time should be 30±10 minutes. Every student should ask at least one question per seminar.
- 6. Title (plus the PDF files of the selected papers for your talk presentation) and abstract of the presentation should be sent by email to Dr. Hwang J.-S. (jshwang@mail.ntou.edu.tw & letmego@mail.ntou.edu.tw) one week before the scheduled presentation.
- 7. For any reasons where a change of presentation time is inevitable, please consult and exchange with other students by yourself and then inform Dr. Hwang J.-S. (jshwang@mail.ntou.edu.tw & letmego@mail.ntou.edu.tw).
- 8. For questions that the speaker is unable to answer during the presentation, the speaker is required to e-mail written answers to those questions to Dr. Hwang J.-S. (jshwang@mail.ntou.edu.tw & letmego@mail.ntou.edu.tw) and the student who asks the question
- 9. Evaluation method for seminar: 70% for seminar report, 30% for course performance, and 6 absences will be considered as failing.